

風雨季前樹木護養公眾講座

Public Talks on "Tree Care before Wet Season"

發展局工務科轄下的綠化、園境及樹木管理組將舉辦三場相同的風雨季前樹木護養公眾講座，歡迎市民及業界出席講座，詳情如下：

The Greening, Landscape and Tree Management Section of the Works Branch of the Development Bureau is pleased to organise three identical sessions of half day Seminars on "Tree Care before Wet Season". The public and tree management personnel in the industry are welcome to attend this seminar with details below:

內容 Content
樹木擁有人的謹慎責任及風雨季時的預防措施
Duty of care of tree owners and precautionary measures for wet season

語言 Language
粵語 Cantonese

日期 Date	2019. 03. 20(星期三Wed)	2019. 03. 27(星期三Wed)	2019. 04. 03(星期三Wed)
時間 Time	2:45 pm - 4:45 pm	2:45 pm - 4:45 pm	2:45 pm - 4:45 pm
地點 Venue	香港中央圖書館演講廳 Hong Kong Central Library Lecture Theatre 香港銅鑼灣高士威道66號 66 Causeway Road, Causeway Bay, Hong Kong	香港太空館演講廳 Hong Kong Space Museum Lecture Hall 九龍尖沙咀梳士巴利道10號 10 Salisbury Road, Tsim Sha Tsui, Kowloon	香港太空館演講廳 Hong Kong Space Museum Lecture Hall 九龍尖沙咀梳士巴利道10號 10 Salisbury Road, Tsim Sha Tsui, Kowloon

費用全免。如欲報名，請致電 3690 9293 或電郵至 gltns.pr@devb.gov.hk 登記預留座位。名額有限，先到先得，額滿即止。

Admission is FREE. To reserve seat, please contact our office at 3690 9293 or by email to gltns.pr@devb.gov.hk for seat reservation. Seats are limited, first-come-first-served.

